
  

Referat 6. juni 2018 

Deltagere: Michelle, Filip, Henrik, Gorm, Johnny, Christian (4B) 
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Entrédøre og HTH 
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Næste møde 

Status på udvalg og ekstraordinær generalforsamling 

Låseudvalg (Kim og Marc)  
Dørene skal sikres bedre. Johnny sørger for, at der bliver sat 
skinner på alle døre.  

Kajakudvalget (Tim og Henrik) 
Kim Bentsen har fået tilbud på fire kajakker og ophæng. 
Bestyrelsen mener stadig, at det vil være en godt projekt med 
3-4 delekajakker, som kan hænges op i skralderummet.  
 
Markiser, belysning, varmelamper: 
Michelle er på sagen og har lavet et udkast til 
vedtægtsændring. Anders, Malene og Michelle arbejder på 
sagen sammen. De er i gang med at indhente tilbud. De er nået 
langt med sine forslag til vedtægtsændringer. 

Ventilationsudvalget:  
Gorm har ikke hørt noget nyt fra Alfons og Steen. Bestyrelsen 
har hørt, at man kan skifte noget på udluftningen, så det 
larmer mindre. Det vil bestyrelsen undersøge. 

 



  

Fælleslokaleudvalget:  
Udvalget er i fuld gang, og de er ved at undersøge, hvordan 
man kan lydisolere rummet. Der skal arbejdes på akustikken. 
Og så er udvalget ellers ved at finde ud af, hvad der skal 
indkøbes.  
 
Som der ser ud nu, er det kun markiseudvalget og 
kajakudvalget, som er klar med noget til afstemning.  
Derfor vil bestyrelsen først afholde ekstraordinær 
generalforsamling i september.  

Indbrud:  
Dørene er ved at blive repareret. Filip har bedt gårdmand Bjørn 
at få tjekket alle døre. Johnny beder også sin låsesmed om at 
gennemgå døre. Derudover vil Johnny får sine låsesmed til at 
gennemgå ejendommens døre.  

Porten:  
4B har sendt bestyrelsens ansøgning til kommunen kommunen. 
Tegninger er indsendt. Så nu kan vi kun vente på svar fra 
kommunen. 

Kajakker i kælderen  
Mht. til kælderen ønsker bestyrelsen at gøre ejerne af kajakker 
opmærksomme på, at de skal fjerne sine kajakker inden den 

1.oktober. Filip skriver til Kasper, for at finde frem til ejerne af 
kajakkerne.  

Ibrugtagningstilladelse:  
4B har rykket KPC. KPC siger, at de afventer fra kommunen.  

Navneskilte:  
Filip har fået bestilt til dør-telefonerne. Og han er også snart 
klar nye skilte til postkasserne.  

Planter til taget:  
Der er blevet plantet nyt, og de døde planter er fjernet. Johnny 
vil undersøge, om der kan etableres vandudtag på taget. Eller 
måske store vandbeholdere.  

Rotter i kælderen: 
Er anmeldt til kommunen, som har taget fat i kommunen. 
Henrik rykker Gårdmand Bjørn for svar.  

Brandstatus:  
Vi er næste i mål. KPC har stort set brandudbedret alt. De 
mangler kun at male. Mht. til vertikale brandsikringen, så går 
KPC i gang med at sætte brandmanchetter på i de kommende 
uger.  
Når det hele er lavet, så er alt lavet, som DBI (Dansk Brand 
Institut) har ønsket sig. DBI afslutter med et sidste eftersyn. Og 
så er sagen afsluttet.  

 



  

Entrédøre og HTH:  
Den 20/6 kommer Danlock og kigger på skæve og fejlmonterede 
døre. Der komme en mail ud, om at man skal melde tilbage, 
hvis man har problemet.  
Der er problemer med skabslåger, der bobler. Det kommer der 
også et skriv ud om, så man kan melde ind, hvis man har 
problemet.  

Sommerfest  
Lørdag 1. september holder vi sommerfest. Johnny sørger for 
helstegt pattegris og der vil være en egenbetaling. Johnny og 
Filip er på sagen.  

Hovedrengøring  
Gårdmand Bjørn starter med hovedrengøring af opgangene i 
denne uge.  

Næste møde afholdes torsdag den 9. august kl. 18.00 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

Bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk 
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